

Title (en)

Bag for medical use, especially for parenteral feeding.

Title (de)

Beutel für medizinischen Gebrauch, insbesondere bestimmt für parenterale Ernährung.

Title (fr)

Poches à usage médical, et en particulier destinées à l'alimentation parentérale.

Publication

**EP 0102302 A2 19840307 (FR)**

Application

**EP 83401732 A 19830901**

Priority

FR 8215008 A 19820902

Abstract (en)

[origin: CA1192867A] BAGS FOR MEDICAL USE AND INTENDED IN PARTICULAR FOR PARENTERAL NUTRITION A bag intended to contain injectable product has two sides, each constituted by a sheet (1) of a multi-layer film and formed so as to have a flatbottomed, dish shaped part (1'). At the flat edges of this part (1'), each sheet (1) is welded to one of the flat surfaces of the semi-rigid frame (2) so that the two dish-shaped parts (1') are fitted within each other. Connecting tubes (8) traverse one side (7) of the frame (2) and open out in the central opening of the latter between the two sheets (1).

Abstract (fr)

Selon l'invention, la poche destinée à contenir des produits injectables présente deux faces constituées chacune d'une feuille (1) de film complexe et conformée de manière à présenter une partie en forme de cuvette à fond plat (1'). Par les bords plans de cette partie (1'), chaque feuille (1) est soudée à l'une des faces planes du cadre d'armature semi-rigide (2) de telle sorte que les deux parties en forme de cuvette (1') sont emboîtées l'une dans l'autre. Les tubulures (8) traversent un côté (7) du cadre (2) et débouchent dans l'ouverture centrale de ce dernier entre les deux feuilles (1). Application à la réalisation industrielle de poches d'alimentation parentérale prêtes à l'emploi.

IPC 1-7

**A61J 1/00**

IPC 8 full level

**A61J 1/10** (2006.01); **A61J 1/00** (2006.01); **A61J 1/05** (2006.01); **A61J 1/20** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A61J 1/10** (2013.01 - EP US); **Y10S 215/90** (2013.01 - EP US)

Cited by

US6872197B1; US5017338A; CN104334467A; WO2013183986A1; WO9925308A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0102302 A2 19840307**; **EP 0102302 A3 19840404**; **EP 0102302 B1 19860730**; AT E21028 T1 19860815; CA 1192867 A 19850903; DE 3364955 D1 19860904; FR 2532550 A1 19840309; FR 2532550 B1 19860117; JP S5964060 A 19840411; US 4559053 A 19851217

DOCDB simple family (application)

**EP 83401732 A 19830901**; AT 83401732 T 19830901; CA 434342 A 19830811; DE 3364955 T 19830901; FR 8215008 A 19820902; JP 16248683 A 19830902; US 52266983 A 19830812